
Asker Tennisklubb

Protokoll - Styremøte oktober 2023

Dato: 20.10.2023 20:00

Sted: Asker Tennishall

Deltagere:

Lasse Hammer
Jan Åke Waldemar Frisk
Dagfinn Mundal
Mette Freisner Johansen
Daniel Tomter
Rolf Fesche
Trond Bøe
Mikael Joakim - ikke tilstede

Styret er dermed beslutningsdyktig.

Sak 23/4/1

Sak unntatt offentlighet

Sak 23/4/2

Styre skal ha lagt ut referater på hjemmeside.
Lasse sender referater (hvis finnes på harddisk) eller gennomskriver Mette referater fra 2023. 
 
Mette formulerer kort opdatering på alle referater og utarbejder format for at legges ut på hjemmesiden til
Tennisklubben. 

Vedtak
Mette og Mikael skal få lagt det ut på hjemmesiden. 
Vedtaket var enstemmig.

Sak 23/4/3

ATK anleggsoppdatering
Få tagtekker firma ut og se på taket og kom med tilbud hvis der er noe der kan fikses på kort sikt. 
 
Hvis ikke dette ordner problemet/de ikke finner problemet, må vi få laget en tilstandsrapport. 
 
 
 

Vedtak
Dagfinn + Daniel tar kontakt tagtekker firma og får disse til at se på hva det koster og ordne det. Gjerne
flere forskjellige. 
Vedtaket var enstemmig.
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Sak 23/4/4

Prognose for inntekter
Dagfinn + Mikael har utarbeidet en excel model for at se oversikt over hvor mange løstimer, faste time og
tennisprodukter. 

Vedtak
Dagfinn + Mikael setter opp excell model for at kunne se hva forskjellige prissetninger og belægninger kan
føre til på årsbasis. 
Vedtaket var enstemmig.

Sak 23/4/5

Budget for 2024
Mikael vil presentere budgetoplegg på Styremøte. 

Vedtak
Mikael vil presentere budgetoplegg på Styremøte inklusiv oplegg til strategi utarbeidet med Mette. 
Vedtaket var enstemmig.

Sak 23/4/6

Formell oppsigelse og utbetaling av lønn
Utbetaling sker nå.
Ikke alle har på plass formell oppsigelse.  

Vedtak
Lasse sender hva som har blit sendt allerede. 
Jan utarbeider oppleg hvis dette ikke kan brukes. 
Lasse sender formell oppsigelse til alle der er berørt. 
Der må utarbejdes skrivtlig tillæg til kontrakt om at de kan søke andre jobb mens de har jobb i Asker
Tennis Klub. 
 
Vedtaket var enstemmig.
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